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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 7–2021      

2021-07-01            

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Zoom möte 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Eva Jakob, v ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör 

 Monica Strålberg, ledamot 

 Mats Ringlöv, ledamot 

 Tony Nykvist, ledamot 

Anna Holter, suppleant 

Lena Unger, suppleant 

Christina Norell, ledamot 

Meddelat frånvaro: Ulle Liukkonen, ledamot 

 

 

§ 68 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 69    Val av justerare 

Anna Holter valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 70 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 71 Föregående protokoll 

Protokoll nr 6-2021 gicks igenom och godkändes. 

 

§ 72 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Att-göra-listan gicks igenom och de tre ”viktigaste” sakerna som måste ses över, var;  

- Sätta upp skylten vid vägen, vilket Monica och Rolf hade fixat – det tackar vi allra 

ödmjukast för.  

- Att stugan sjunker – Tony kontaktar övriga i Stuga/mark och tittar vad som behöver 

göras och tar fram en åtgärdsplan.  

- Sedan vi inte kunde vertikalskära gräsytorna som tänkt var, hur går vi vidare? Anna 

fick i uppdrag att ta kontakt med Timrå Kommun och höra om de inte har någon vi 

kan få hyra av dem.  
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- Övriga åtgärder på Att-göra-listan ligger vilande tills vidare.  

 

§ 73 Rapporter 

Inget inrapporterat till mötet. 

 

§ 74 Övriga frågor/ärenden 

Monica funderar över den gamla åkgräsklipparen, går den att använda? Peter håller på att 

laga den, reservdelar är inköpta och så fort han har tid ska han byta ut dem. 

Förhoppningsvis kommer den kunna användas sedan.  

 

För allas information har en hund som gått kurs hos oss konstaterats med Giardia. Det är 

en vanligt förekommande parasit som lever i tarmen och hindrar tarmens normala 

funktion. Giardia förekommer både hos friska och sjuka djur. Symptom är diarrè och ibland 

kräkningar. Ägaren i fråga har varit i kontakt med både instruktören på kursen samt Lotta. 

Efter kontakt med Länsstyrelsen för information om hur vi ska handskas med situationen 

meddelade hon att vi har gjort det vi kunde göra. Alla som har deltagit i samma kurs har 

blivit informerade om situationen och efter kvällens möte kommer vi publicera ett inlägg på 

klubbens Facebook och informera om detta samt lite kort om hur hundar kan smittas osv. 

Meta har sökt länsveterinären men inte fått tag på henne/honom under dagen, så fort hon 

fått kontakt meddelar hon oss andra i styrelsen vad som sas och om vi behöver göra något 

mer.  

 

Collie SM – Sista helgen i juli ska klubben arrangera Collie SM, vilka kan hjälpa till? Det 

kommer behövas medlemmar som hjälper till med både förberedelse inför tävlingarna samt 

under tävlingarna, sälja fika, grilla hamburgare, göra fint runt stugan mm. Meddela Heléne 

vilken/vilka dagar du kan hjälpa till.   

 

§ 75 Nästkommande möte 

Nästa styrelsemöte är den 16 augusti kl. 19:00, det hålls på klubben om inga nya direktiv 

kommer ang. Covid/pandemin. Lotta meddelade att hon ej kommer närvara på det mötet.   

 

§ 76 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Anna Holter, justerare 


